
 
 
Onderwerp:  Vragen ex art. 37 RvO gemeenteraad Steenwijkerland inzake leningsverordening 
asbestsanering 
 
Steenwijk, 14 augustus 2023 
 
Geacht college, 
 
Het Stimuleringsfonds Volkshuisvesting (SVn) heeft, namens het Rijk, een maatwerklening ontwikkeld 
voor het verwijderen van asbestdaken. Daarnaast zijn er voor gemeenten en provincies ook 
mogelijkheden om een verzilverlening of stimuleringslening te ontwikkelen. Door deze 
stimuleringsmaatregelen wordt de veiligheid en gezondheid van de inwoners van Steenwijkerland 
bevordert. Immers, hoe minder asbesthoudende daken, hoe beter. Daarnaast kunnen door deze drie 
leningen alle inwoners, ongeacht financiële situatie, zorgdragen voor het verwijderen van hun 
asbesthoudende daken, zonder dat er een enorme aanslag op hun spaargeld wordt gepleegd. Tot 
slot is een asbestdak vaak ook slecht qua isolatiewaarde, dus ook qua duurzaamheid valt hier wat te 
winnen. Een win-win-win wat het CDA betreft. 
 
De Provinciale Staten hebben op 19 mei 2023 het subsidieplafond voor deze regelingen vastgesteld 
op €1 miljoen. De gemeente Steenwijkerland kent op dit moment nog geen leningsverordening 
asbestsanering. Hierover willen wij u graag de volgende vragen stellen: 
 

1. Is het college bekend met de verschillende vormen voor het stimuleren van asbestsanering? 
2. Is er bekend hoeveel asbesthoudende daken en/of overige constructies er in onze gemeente 

zijn? Zo nee, kan er een grove inschatting worden gemaakt van de opgave? 
3. Welke maatregelen treft het college om deze daken te (laten) saneren? 
4. Is een leningsverordening asbestsanering een maatregel die het college overweegt? Zo nee, 

waarom niet? Zo ja, hoe staat het hiermee? 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de CDA-fractie Steenwijkerland, 
Erik Homan 
 
 

 


